
Projekt 

 

Protokół nr XXXIII/2021 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 października 2021 

 

 

 

XXXIII Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00 w Kobierzyckim Ośrodku Kultury 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Damian Wrona 

15. Jarosław Zawisza 

- Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

- Z-ca Wójta Piotr Kopeć 

- Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

- Sekretarz Gminy Maria Wilk 

- Mecenas Monika Pacholska 

- Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas 

 

 

1. Otwarcie XXXIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXXIII Sesję 

Rady Gminy Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 13 radnych. Rada 

Gminy jest władna podejmować uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 



OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta 

Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNY (2) 

Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko zapytał o wnioski do 

porządku obrad. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił wniosek do porządku obrad: 

Wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i 

zawarcia przez Gminę Kobierzyce porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad 

współpracy w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego 

Obszaru Funkcjonalnego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta 

Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił porządek 

obrad: 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXXIII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 

4.Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce.  



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLIII/856/18 

z dnia 19.10.18 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie 

aportu do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z 

siedzibą w Kobierzycach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z  

      dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą   

    „Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie  powołania  Komisji Inwentaryzacyjnej dla sporządzenia 

spisów  inwentaryzacyjnych  mienia podlegającego komunalizacji.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce   

      z dnia 30 września 2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie   

      Gminy Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
      przestrzennego południowej części obrębu Domasław. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
       przestrzennego obszaru położonego przy ul. Zielonej i Pogodnej we wschodniej części wsi    

       Królikowice. 
15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
       przestrzennego północnej części wsi Ślęza. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
       przestrzennego południowo-zachodniej części wsi Wysoka. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
       przestrzennego środkowo-zachodniej części wsi Wysoka. 
18. Podjęcie  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wschodniej części wsi Wysoka. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
       przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świdnickiej w południowo-zachodniej części wsi  

       Tyniec  Mały. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
       przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-środkowej części wsi Tyniec  

       Mały. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XIV/291/2019 z dnia  

20 grudnia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego obszaru położonego przy ul. Jaśminowej w północno-zachodniej części wsi Wysoka. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLII/849/18 z dnia 

27 września 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w środkowo-wschodniej części wsi 

Wierzbice. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XVI/316/2020 z dnia 

21 lutego 2020r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego obszaru położonego w północno-wschodniej części obrębu Tyniec nad Ślęzą. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/56/2019 z dnia 25  
       stycznia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

       przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych w południowo-środkowej części  

       obrębu Tyniec Mały. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/55/2019 z dnia 25  
       stycznia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

       przestrzennego obszaru położonego przy ul. Rzecznej w środkowo-zachodniej części wsi Ślęza. 
26.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XVI/271/16 z dnia 

22  kwietnia 2016r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego obszaru położonego przy ul. Głównej w środkowej części wsi Krzyżowice. 



27. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXII/445/2020 z dnia 

18 września 2020r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
 przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. Stawowej w południowo-

wschodniej części wsi Domasław. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XI/229/2019 z dnia 

20 września 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego obszaru położonego przy ul. LG we wschodniej części wsi Biskupice Podgórne. 
29. Podjęcie  uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków Żurawski. 

31. Podjęcie  uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/421/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 26 

kwietnia 2013r. roku w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Kobierzyce. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez 

Gminę Kobierzyce porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad współpracy w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego. 
33. Podjęcie uchwały w prawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy w zakresie bezczynność  
      organu w postępowaniu   wydania zgody na wjazd pojazdem pomimo  obowiązującego zakazu  

      wjazdu dla autobusów. 

34.  Interpelacje radnych. 

35. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

36. Zapytania radnych i sołtysów. 

37. Wnioski i sprawy różne. 

38.  Komunikaty Przewodniczącego. 

39.  Zakończenie obrad.                                                                 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie wpłynęły żadne uwagi do 

projektu protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informacje o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej 

działalności /załącznik nr 2/ 

 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję Panie Wójcie. Na salę dotarł Pan 

Adrian Łukowicz. Na sesji jest obecnych 14 radnych. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja przy 1 głosie wstrzymującym 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 



Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Poproszę Panią Skarbnik o z grubsza omówienie co 

zyskujemy w dochodach, a co w wydatkach likwidujemy, bo to wiąże się z następnym 

punktem zmianach w inwestycjach. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła zmiany. Zmiany w dochodach nie są wielkie. Tak 

naprawdę zmiany dotyczą paragrafów zmienionych przez ministra finansów. Natomiast ta 

zmiana, która rzutuje na kwotę wiąże się z tym, że udało się podpisać umowę na realizację 

oczyszczalni ścieków w Pustkowie Żurawskim z udziałem środków z Unii Europejskiej. 

Zmniejszenie dochodów wynika też z tego, że okres covidowy tak, jak w 2020 r. zmniejszył 

częstotliwość uczęszczania dzieci do szkół, przedszkoli, co wiąże się ze zmniejszeniem opłat 

za korzystanie dzieci z tych placówek oraz niekorzystania z wyżywienia. Wiele zmian w 

wydatkach dotyczy zmian porządkowych dla jednostek oświaty. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Taki rok był. Wielu zadań nie można było 

wykonać ze względu na pandemię.  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Bardzo dziękuję za to co Pan powiedział. Liczę na to, 

że oświata będzie nadal finansowana w takim stopniu w jakim są potrzeby. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są pytania w sprawie zmiany 

budżetu na rok 2021? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z 

pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Muraczewski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja przy 2 głosach sprzeciwu, 1 

wstrzymującym się zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 



Radny Radosław Jankiewicz: Mam pytanie w sprawie przesunięcia budowy przedszkola w 

Wysokiej, dlaczego przedszkole jest przesuwane o trzy lata, na lata 2024/2025? Przypomnę, 

że to przedszkole już powinno istnieć, z różnych względów nie powstało. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Znacie Państwo sytuacje i wiecie, że mieszkańcy 

Wysokiej oprotestowali ten pierwszy nasz projekt. Doskonale wiecie, że do dzisiaj nie ma 

odpowiedzi Wojewody. Doskonale wiecie, że wystąpiliśmy z wnioskiem do KOWRu o 

przekazanie gruntu. Nawet gdyby ten grunt był dzisiaj, to projektowanie, koncepcja to jest co 

najmniej rok, jeżeli nie dwa lata i potem rozpoczęcie budowy. W międzyczasie budujemy 

szkołę, do której będą również skierowane dzieci jako oddziały przedszkolne. 

Radny Radosław Jankiewicz: Dziękuję za udzielenie odpowiedzi. Rozumiem, że nie mamy 

gruntu, jest protest i Wojewoda się nie wypowiedział. Tylko pytanie, czy nie można zaraz 

przystąpić po otrzymaniu odpowiedzi od KOWRu do prac projektowych. Wydaje mi się, że to 

odłożenie w czasie jest dosyć znaczące, biorąc pod uwagę to co się dzieje w Wysokiej pod 

kątem inwestycyjnym. 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak: A ja chciałam nawiązać do tematu szkoły w Pustkowie 

Wilczkowskim. Dwa lata temu pierwszy raz razem z Panią Radną Regulską wnieśliśmy 

propozycję, aby remont tej szkoły przyspieszyć, ponieważ warunki w jakich uczą się dzieci 

urągają Gminie Kobierzyce, natomiast w WPF widzę, że planowana większa inwestycja jeżeli 

chodzi o tą szkołę to lata 2025/2026. Chciałabym się dowiedzieć co zostanie zrobone w tym 

roku za kwotę 100 tys. zł i w 2022 r. 250 tys.? 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Teraz budując budżet na następne lata, staramy się, aby przyspieszyć 

remont tej szkoły. Zastanawialiśmy się jak to zrobić, ponieważ szkoła jest funkcjonująca, a 

więc tylko okres wakacyjny pozwala na realizację prac. Chcemy przyspieszyć o dwa lata, w 

2023 r. rozpocząć ten remont, i kontynuować w dwa, albo trzy okresy wakacyjne. Mamy 

dokumentację projektową z pozwoleniem. Inwestycja warta ok. 6 mln złotych. Taką potrzebę 

przyspieszenia remontu widzimy.  

Radna Anna Trojanowska-Zochniak: Dziękuję Panie Wójcie. Uważam, że przesunięcie tego 

na 2023 r. to jest coś, co musimy zrobić. 2025, 2026 to nas już tutaj nie będzie, nie mówię, że 

wszystkich natomiast warto by było zrobić to jeszcze za tej kadencji. Jeszcze jest tam plac, 

który nie jest do końca zagospodarowany i może warto by było chociaż tyle zrobić w tym 

okresie. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Przysłuchuję się tutaj dyskusji, zresztą zasadnej, 

ponieważ jak się dyskutuje to pewne wnioski się wyciąga. Natomiast czy Wysoka, czy 

Bielany są miejscowościami, gdzie jest bardzo dużo młodych ludzi, i te placówki dla dzieci 

małych są potrzebne. Natomiast ja nie jestem znawcą technicznym, ale jak nie mam terenu to 

nie planuje, nie robię, bo nie wiem, jaki będzie teren. Myślę, że jak pozyskamy teren, to nie 

ma problemu z projektem. Jeżeli znajdą się moce przerobowe i finanse nie ma problemu, żeby 

zmienić w WPF terminu wykonania danych prac. Dbanie o oświatę w naszej gminie jest 

jednym z ważniejszych celów.  

Radna Elżbieta Regulska: Ja mam pytanie do Pana Wójta odnośnie zadania, które zostało 

wpisane do WPF, i mam być zrealizowane w tej kadencji, przedszkole w Domasławiu, ja nie 

kwestionuję tego zadania, tylko mam pytanie do której szkoły dzieci z tego przedszkola 

pójdą? A moje pytanie się wiąże z tym, że mieszkańcy Domasławia mnie pytali, dlaczego nie 

była rozważona budowa szkoły wraz z przedszkolem, za świetlicą jest duża działka, na której 

ten obiekt mógłby powstać. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Proszę Państwa, mamy sześć szkół, mamy duże szkoły, ja 

myślę, że my się musimy faktycznie zastanowić dokąd te dzieci posyłać. Na przykład będą 

Bielany – z nową szkołą, i uważam, że Domasław cały powinien pójść do szkoły do Bielan. 

Bo ma bliżej, rozbudowa o 27 oddziałów, z kuchnią, z nową halą sportową, z całą 

infrastrukturą, jest zasadne, żeby dzieci z Domasławia zamiast do Tyńca do szkoły, która jest 



bardzo przepełniona, poszły do Bielan. Dlaczego przedszkole w Domasławiu? Leży on w 

środkowej części gminy, i mogą z niego korzystać dzieci i z południa, i z północy. 

Rejonizacja jest to temat kolejny.  

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: W uzupełnieniu byłem na zebraniu w Domasławiu i tam padła 

prośba i nasze zobowiązanie z panem radnym, że rozpoczniemy od budowy drogi. Bo tam 

faktycznie jak będzie 200 dzieci, to 200 samochodów będzie musiało przejechać prze 

Kwiatową, a dzisiaj tam osiedla, gdzie kilkaset samochodów myślę, że wyjeżdża. Dlaczego 

nie działka przy świetlicy? Działka przy świetlicy ma tylko ten jeden wąski wyjazd, tam jest 

problem, jak ma wyjechać 10 samochodów. A z drugiej strony są tory, i myślę, że ten wyjazd 

też byłby tam niemożliwy. Także ta działka jest dużą, fajną, al. komunikacyjnie fatalną.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Ja tytułem uzasadnienia, przedszkola nie mają swoich 

obwodów, Pani Radna zapytała do której szkoły pójdą dzieci z przedszkola w Domasławiu. 

Szkoły mają swoje obwody, natomiast w przedszkolu w Domasławiu znajdą się dzieci 

zarówno ze szkoły w Pustkowie Wilczkowskim, i z obwodu w Kobierzycach, i z obwodu 

szkoły w Bielanach Wrocławskich, i Tyńca. Do przedszkola samorządowego o miejsce może 

się ubiegać dziecko z całej gminy.  

Radny Adam Raś: Remont szkoły w Pustkowie Wilczkowskim jest potrzebny i faktycznie to, 

że znalazł się w WPF w tak odległych latach 2024, 2025 – cieszę się, że Pan Wójt widzi 

potrzebę przyspieszenia, ale powiem tak, remont szkoły w Pustkowie Wilczkowskim już był 

potrzebny wcześniej do zrobienia. W tej chwili robimy tam jakieś roboty interwencyjne, aby 

tych robót było jak najmniej, bo Pani dyrektor zaplanowała sobie wymianę ogrzewania, ale 

gdy żeśmy zobaczyli razem z radnymi, z którymi byliśmy na spotkaniu, że jest potrzeba 

wymiany dachu. Interwencyjnie musimy znaleźć pieniądze, żeby wymienić ona. Aby tych 

interwencji było jak najmniej. Dlatego jest propozycja moja i Radnego z Pustkowa 

Wilczkowskiego Damiana Wrony, żeby w budżecie znalazły się mniejsze pieniądze, ale 

częściej, żebyśmy byli w stanie ten remont przeprowadzić.  

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Nie ma już takich elementów, które można byłoby robić takimi 

małymi kwotami. Jeżeli 7 mln podzielimy na trzy okresy wakacyjne, to wyjdą nam takie 

kwoty. Nie ma też co realizować zadania np. o wartości 1 mln, bo przecież nie będzie męczyć 

szkoły przez 7 lat. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: proszę Państwa każdy z nas robi remonty w domu. Jeżeli 

zdecydujemy się na wymianę centralnego ogrzewania, to zdemolujemy wszystko. Mamy na 

to okres 2 miesięcy, oby tylko trafiła się firma, która będzie dobrą firmą. Jeżeli rozgrzebiemy, 

a musimy zrobić i elektrykę i hydraulikę, to wszystkie sale będą w stanie wiecie jakim, może 

pierwsze uda się zrobić w pierwsze wakacje, ale następne w kolejne. Chyba, że przeniesiemy 

dzieci do innej szkoły. Ale to jest raczej niemożliwe. Naprawdę nam zależy, aby ta szkoła 

miała taki wygląd jak należy, ale zrozumcie, że takie są warunki. Postaram się spiąć, nawet w 

ciągu tych dwóch wakacji to zrobić. Nie wiem jak to się da wykonać w praktyce, bo to są dwa 

miesiące tylko. Okres jest naprawdę krótki. Zrobimy wszystko, aby ten remont był zrobiony. 

Będziemy rozmawiać z wykonawcą, który będzie wyłoniony, czy to się uda w ciągu tych 

dwóch wakacji, ale jeżeli nie to będzie dłuższy okres. 

Radny Adam Raś: Oczywiście wytrzymamy dwa lata do remontu tej szkoły. Ale mam obawy, 

że skoro Pani dyrektor już dwa lata temu przeznaczała środki na wymianę grzejników, czy 

pieca, to też są obawy, że to może strzelić lada dzień. Co będzie jeżeli to strzeli w zimie, czy 

będziemy znowu interwencyjnie musieli to robić? Ogrzewanie podstawowa rzecz. Musimy 

się nad tym zastanowić. 

Radna Elżbieta Regulska: Ja mam pytanie do Pani Skarbnik. Pani miała sprawdzić jedno 

zadanie, które się nie zgadzało? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Zostały przesłane Państwu zmiany. Słuszna uwaga, było o 

10 tys. mniej. 



Radny Gminy Czesław Stadnik: Ja chciałbym wrócić jeszcze do budowy przedszkola w 

Domasławiu. Koszt budowy przedszkola to jest ok. 10 mln – 14 zł, a koszt budowy takiego 

zespołu szkolno-przedszkolne to jest ok. 50 mln zł. Widzimy jaka jest różnica. Chciałbym 

przypomnieć, bardzo chciałbym, żeby była szkoła w Domasławiu, a także ośrodek zdrowia, 

bo jest dużo ludzi starszych, którzy mają kłopoty z dotarciem do ośrodków zdrowia, ale 

chciałbym przypomnieć, że przygotowujemy się do przebudowy systemu komunikacyjnego, a 

to jest lekko licząc około 100 mln zł.  

Radny Damian Wrona: Wrócę jeszcze do tej szkoły. Ja jako jedyny z radnych uczyłem się w 

tej szkole, jeszcze Pan Adam Raś. I wiem, że dwadzieścia parę lat temu był pożar w tej 

szkole, i było nas dużo więcej, i uczyliśmy się na korytarzach. Myślę, że spokojnie 

moglibyśmy ten remont robić nawet w trakcie szkoły. Ja mam pytanie do Pani Zochniak, ile 

jest Pani Radną? Dlaczego teraz ciągle pyta Pani o tą szkołę na południu? Pani Radna 

Regulska na którejś z sesji, nie pamiętam której powiedziała, że jeżeli chcecie sobie znaleźć 

pieniążki na szkołę na południu, no to szukajcie pieniążki na szkołę na południu. 

Radny Adrian Łukowicz: Panie Damianie, a ile Pan jest radnym? Poza tym myślę, że nie 

nasza jest tutaj rola, żeby rozliczać innych radnych, dlaczego zadają takie pytania, a nie inne. 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak: Radną jestem pierwszą kadencję. Natomiast jeżeli 

chodzi o szkołę w Pustkowie Wilczkowskim, to chyba wszyscy potwierdzą, że pierwsze 

swoje pytanie zadałam ponad dwa lata temu i wnioskowałam, aby pieniądze na szkołę i na 

remont szkoły znalazły się jak najszybciej.  

Radny Damian Wrona: Panie Łukowicz ja jestem radnym, jak Pan wie, niecałe 4 miesiące. 

Radna Elżbieta Regulska: Tak jak koleżanka wspomniała, my w 2019 r. wystąpiłyśmy z 

wnioskiem o przesunięcie pieniędzy z oświetlenia stadionu w Jaszowicach na szkołe w 

Pustkowie Wilczkowskim. Więc proszę nie mówić Panie Wrona, że Regulska mówiła 

szukajcie sobie pieniędzy na południe. To była nasza inicjatywa, nie przeszedł ten nasz 

wniosek, pogodziłyśmy się z tym.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce? 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Ja mam taką propozycję, jeżeli Państwo macie 

konkretne wnioski do WPF to bardzo proszę zgłosić. Panie Przewodniczący zgodnie z 

procedurą proszę to przegłosować, i zakończmy gdybanie. Bo wiadomo, że budżet gminy nie 

jest z gumy. I pewne rzeczy, które zostały rozpoczęte muszą być finansowane, a marzenie, 

żeby w każdej miejscowości był ośrodek zdrowia, wykracza poza normy. My jesteśmy 

radnymi całej Gminy Kobierzyce, i naszym obowiązkiem jest postrzeganie problemów w 

całej gminie.  

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Proszę Państwa nie kłóćmy się co kto kiedy powiedział i jak 

powiedział. Przedstawiamy Państwu konkretny projekt, konkretne zadania, które chcemy 

wykonać w najbliższym czasie. Budujmy tą gminę na realiach. Powiedzmy też niektórym, że 

pewnych rzeczy nie będzie się robiło, bo nie ma takiej szansy finansowej, ani związanych z 

populacją, która jest w tej chwili. Pewne rzeczy będziemy robić, a pewne nie, bo nas po 

prostu nie stać.  

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są pytania w sprawie zmiany 

WPF Gminy Kobierzyce? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

PRZECIW (2) 

Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Trojanowska-Zochniak 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Ogłaszam 5 min. przerwy i zwołuję 

Komisję Wspólną w sprawie kolejnej uchwały. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLIII/856/18 z 

dnia 19.10.18 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Wspólną o 

opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wiesław Szwed: Komisja 

Wspólna przy 1 głosie wstrzymującym się zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLIII/856/18 z 

dnia 19.10.18 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie 

aportu do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z 

siedzibą w Kobierzycach. 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 



Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja 5 głosami za, przy 1 wstrzymującym się 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu 

do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą 

w Kobierzycach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z 

dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z 

dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu..  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej dla sporządzenia 

spisów inwentaryzacyjnych mienia podlegającego komunalizacji. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej dla sporządzenia spisów 

inwentaryzacyjnych mienia podlegającego komunalizacji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 30 września 2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy 

Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 

Z-ca Wójta Gminy Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 



Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 września 2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy 

Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obrębu Domasław. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obrębu Domasław..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Zielonej i Pogodnej we 

wschodniej części wsi Królikowice. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Zielonej i Pogodnej we 

wschodniej części wsi Królikowice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Ślęza. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 



uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Ślęza..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowo-zachodniej części wsi Wysoka. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowo-zachodniej części wsi Wysoka..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 



Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego środkowo-zachodniej części wsi Wysoka. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego środkowo-zachodniej części wsi Wysoka..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wschodniej części wsi Wysoka. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 



 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wschodniej części wsi Wysoka..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świdnickiej w południowo-

zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radny Krzysztof Kmiecik: Chciałem zapytać jakiego areału dotyczy? Jaki to jest obszar? 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? 

Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, 

kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świdnickiej w południowo-

zachodniej części wsi Tyniec Mały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-

środkowej części wsi Tyniec Mały. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-

środkowej części wsi Tyniec Mały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr 

XIV/291/2019 z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. 

Jaśminowej w północno-zachodniej części wsi Wysoka. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 



uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XIV/291/2019 z 

dnia 20 grudnia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Jaśminowej w północno-

zachodniej części wsi Wysoka..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLII/849/18 

z dnia 27 września 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w środkowo-

wschodniej części wsi Wierzbice. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XLII/849/18 z 

dnia 27 września 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w środkowo-

wschodniej części wsi Wierzbice..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr 

XVI/316/2020 z dnia 21 lutego 2020r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w północno-wschodniej części 

obrębu Tyniec nad Ślęzą. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XVI/316/2020 z 

dnia 21 lutego 2020r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w północno-wschodniej części obrębu 

Tyniec nad Ślęzą..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/56/2019 z 

dnia 25 stycznia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 



zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych w południowo-

środkowej części obrębu Tyniec Mały. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/56/2019 z 

dnia 25 stycznia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych w południowo-

środkowej części obrębu Tyniec Mały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/55/2019 z 

dnia 25 stycznia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Rzecznej w środkowo-

zachodniej części wsi Ślęza. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr IV/55/2019 z 

dnia 25 stycznia 2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Rzecznej w środkowo-

zachodniej części wsi Ślęza..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XVI/271/16 z 

dnia 22 kwietnia 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Głównej w środkowej części 

wsi Krzyżowice. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XVI/271/16 z 

dnia 22 kwietnia 2016r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Głównej w środkowej części 

wsi Krzyżowice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 



Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr 

XXII/445/2020 z dnia 18 września 2020r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej 

położonych przy ul. Stawowej w południowo-wschodniej części wsi Domasław. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXII/445/2020 z 

dnia 18 września 2020r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. 

Stawowej w południowo-wschodniej części wsi Domasław..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XI/229/2019 

z dnia 20 września 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. LG we wschodniej części wsi 

Biskupice Podgórne. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 



uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XI/229/2019 z 

dnia 20 września 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. LG we wschodniej części wsi 

Biskupice Podgórne..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Radna Gminy Elżbieta Regulska: Czy 

przedłużenie nazwy tej ulice to tak jakby z urzędu, czy ktoś występował? 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Z urzędu, bo tu 

domniemujemy, że jest ostatnia działka, jest wydane pozwolenie na budowę, jak właściciel 

zrealizuje obiekt wystąpi do nas o nadanie numeru porządkowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze są jakieś pytania? 

Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, 

kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków Żurawski. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Gminy Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Ja mam przebieg ulicy Leśniej. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Oczywiście, bardzo 

słuszna uwaga. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze pytania, uwagi 

do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z 

pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków Żurawski. (z poprawkami).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

31. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/421/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

26 kwietnia 2013 r. roku w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Kobierzyce. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 



Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radna Gminy Elżbieta Regulska: Czy przy tej ulicy, jak zmieniamy nazwę to są usytuowane 

jakieś obiekty? 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Nie został nadany 

żaden punkt adresowy. W tej chwili jest to bez kosztu społecznego. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze jakieś pytania? 

Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, 

kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/421/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 26 

kwietnia 2013 r. roku w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

32. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Gminę Kobierzyce porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad współpracy w 

ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

Z-ca Wójta Gminy Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Gminę Kobierzyce porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad współpracy w 



ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

33. Podjęcie uchwały w prawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy w zakresie 

bezczynność organu w postępowaniu wydania zgody na wjazd pojazdem pomimo 

obowiązującego zakazu wjazdu dla autobusów 

Przewodniczący rady Gminy Henryk Łoposzko: Proszę Panią mecenas o przedstawienie 

opinii. 

Mecenas Monika Pacholska przedstawiła opinię prawną.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycjio opinię. 

Przewodniczący Komisji Robert Sala: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie 

uznała skargę za bezzasadną.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radny Gminy Wiesław Muraczewski: Proszę Państwa na prośbę mieszkanki Wysokiej 

chciałem tutaj przytoczyć dłuższą historię całego tego procederu. Wcześniej na tych ulicach 

nie było takiego znaku postawionego. Tą skargę złożyła mieszkanka, która mieszka tam od 

wielu lat, tam się urodziła, tam mają posesję. Ze swoim partnerem mieszkają tam, ten partner 

prowadzi działalność gospodarczą w formie posiadania dwóch busów i na tej posesji do tej 

pory trzymał te pojazdy. Nikomu to wcześniej nie przeszkadzało. W związku z tym, że 

wpłynęła skarga od kilku mieszkańców, ta skarga została pozytywnie rozpatrzona przez 

Urząd Gminy, został wprowadzony znak zakaz wjazdu autobusów na tą ulicę. Ta posesja jest 

to pierwsza skrajna posesja. Te pojazdy, które tam stawały, stawały bezpośrednio na posesji. 

A skarga spowodowana była jakąś złością, że te autobusy tam stają. Ci, którzy mają tam 

działki rolne, nie mogą dojechać do tych działek. W związku z tym uważam, że jest to czysta 

złośliwość tych mieszkańców, którzy nie chcieli, aby te autobusy tam wjeżdżały. Pani 

skarżąca przyniosła też do urzędu pismo podpisane przez mieszkańców, którzy nie protestują, 

żeby tymi busami ta właścicielka mogła wjeżdżać na posesję. Rada Sołecka debatując nad 

tym, czy pozwolić na wjazd tych busów czy nie, przychylnie ustosunkowała się do tego. 

Uważam, że tutaj trzeba troszeczkę takiej ludzkiej życzliwości, podejścia do tego tematu tak z 

sercem, bo są to mieszkańcy tej miejscowości, którzy tam się urodzili, którzy tam 

funkcjonują, do tej pory nikomu to nie przeszkadzało. Teraz na protest dwóch czy trzech osób 

robimy taki szum medialny wokół tej sprawy, po to by zabronić funkcjonować temu jednemu 

mieszkańcowi. Ja wiem, że tą skargę można uznać za bezzasadną, ale ta Pani uważa się za 

pokrzywdzoną i ma rację. Tam wcześniej mieszkała, funkcjonowała, Ci mieszkańcy tam się 

wybudowali. Podobne sytuacje możemy mieć we wszystkich miejscowościach, bo zawsze 

znajdzie się taka osoba, której coś nie odpowiada.  



Mecenas Monika Pacholska: Chciałabym zwrócić uwagę na różnice formalne. Na ten moment 

Państwo rozpatrujecie skargę na bezczynność. I tutaj nie ma znaczenia merytorycznie, czy ta 

decyzja została podjęta słusznie, tylko czy Wójt w ustawowych terminach reagowała na 

złożone wnioski i pisma w tej sprawie. Na zasadność tej skargi patrzymy przez pryzmat 

bezczynności organu nie poprzez pryzmat merytorycznego uzasadnienia dla zakazu wjazdu. 

Radny Gminy Adrian Łukowicz: Przede wszystkim chciałbym stanąć w obronie Wójta, bo 

rzeczywiście ja znam tą sprawę. Mieszkańcy zwrócili się do nas, do radnych o pomoc, i 

sprawa ta była sprawnie przez Urząd Gminy załatwiona. Z tego co wiem to odpowiedzi były 

na czas. Znając podejście tej mieszkanki, to każdy, kto ma inne zdanie niż ona, to jest 

bezwzględna krytyka, atak i skargi. Uważam, że Urząd Gminy stanął na wysokości zadania. 

Odnosząc się do mojego przedmówcy, właśnie dlatego, że trzeba mieć ludzkie podejście 

trzeba rozmawiać z ludźmi. My po to jesteśmy radnymi, żeby rozmawiać z ludźmi. Ludzie 

przyszli do nas z problemem, który chcieli rozwiązać. Jest nieprawdą, że to była jedna osoba, 

jest nieprawdą, że to były dwie osoby, jest nieprawdą, że to była złośliwość. Mieszkańcy 

zwrócili się do nas z tego osiedla wskazując na szereg problemów. Takie samochody o takiej 

masie wjeżdżają tam i to nie jest tylko kwestia dojazdu do jednej posesji, to jest kwestia 

również remontu tych samochodów, kwestia grzania silników o 4 rano, to są też różne 

złośliwości, które zostały przedstawione nam przez mieszkańców. Byłem również na nardzie 

sołeckiej, pomimo tego, że nie była to zbyt liczna grupa mieszkańców, to większość osób, 

które tam wtedy były to byli znajomi, krewni tej mieszkanki. Chciałbym zwrócić uwagę na 

dwie kwestie. Nieuprawnione powinno być posługiwanie się takim argumentem, że ktoś tam 

mieszkał, to skoro wcześniej autobusy wjeżdżały to dlaczego teraz nie wjeżdżają. Dzisiaj 

zmieniła się struktura lokalnej społeczności i odnoszenie się takie, że kto dłużej mieszka ten 

ma rację jest nieprawidłowe. Chciałbym podkreślić, że my staramy się skupiać na problemach 

lokalnych, rozwiązywać je, jesteśmy w kontakcie z Urzędem Gminy. Może jest tak, że nie 

zawsze też mamy rację, ale potrafimy się do tych różnych racji przyznać. Rozmawiam też z 

innymi mieszkańcami, którzy mają za złe, że Obwodnica Autostradowa Wrocławia nie idzie 

przez pola blisko autostrady tylko idzie przez środek Wysokiej,   mam taki apel tutaj do Pana 

Radnego, żeby skupił się na Ślęzy, mieszkańcy Wysokiej będą wdzięczni. 

Radny Gminy Adam Raś: Dla nas dla radnych, wykładnia zebrania wiejskiego powinna być 

podstawą. To, co Pan mówi Radny z Wysokiej, był Pan na tym zebraniu, nie potrafił Pan 

przekonać mieszkańców. Nie wszystkie Pana pomysły są do przyjęcia. Pamięta Pan jak Pan 

przekonał nas, że jest potrzeba zamknięcia ulicy w Wysokiej, bo tak chcą mieszkańcy. 

Mówiąc szczerze troszeczkę Pan nas oszukał, bo za chwilę wpłynęło pismo od mieszkańców, 

że są przeciwni. Skoro pozytywnie zebranie wiejskie to zaopiniowało, my powinniśmy się 

odnosić do zebrania wiejskiego. 

Radny Gminy Adrian Łukowicz: Ja tylko jedno zdanie. Nie oszukałem nikogo, dlatego 

wcześniej przed tym za nim Pan zabrał głos powiedziałem o tym, że zdarzają się też pewne 

błędy po naszej stronie. Nie ma problemu z tym, żeby się do tego przyznać. Proszę tak nie 

mówić, ponieważ ustaliliśmy z Urzędem Gminy, że jeżeli zbierzemy większość głosów to 

będziemy ten temat pchali dalej. Zostały zebrane głosy nad zmianą organizacji ruchu, 

natomiast ze względu na rozmowy z większą ilością mieszkańców wycofaliśmy się z tego.  

Radny Gminy Adam Raś: Panie Radny powiedziałem, że Pan nas oszukał, bo Pan powiedział, 

że Pan uzgodnił to z mieszkańcami, że zamknięcie takiej ulicy mieszkańcy akceptują.  

Radny Gminy Adrian Łukowicz: Tak ma Pan rację, nie ustaliłem ze wszystkimi 

mieszkańcami. A co do jednego – nie ustaliłem w 5 tysięcznej miejscowości Wysoka.  

Radny Gminy Wiesław Muraczewski: Panie Radny Adrianie, jest Pan osobą publiczną. 

Powinien Pan ważyć słowa, jeżeli zarzuca Pan komuś, że mówi nieprawdę. Przed chwilą 

powiedział pan, że powiedziałem nieprawdę, że było to kilka osób, które wnioskowało o 

wprowadzenie tego znaku. Rzeczywiście było to około 20 osób. A czy sprawdził Pan listę z 



podpisami tej skarżącej? Na której było około 50 podpisów, i  tam były też osoby, które się 

podpisały na wcześniejszej liście. Czy znalazł Pan minutę chociażby czasu, żeby 

porozmawiać z tą Panią, która złożyła tą skargę? Która wnioskowała do Pana mailowo, 

żebyście się z nią spotkali? Czy znalazł Pan czas, proszę o odpowiedź na tym forum? 

Radny Gminy Adrian Łukowicz: Nieprawdą jest to, co Pan powiedział, że dwie osoby 

przyszły powiedzieć co im przeszkadza. Druga kwestia ta mieszkanka była obok nas w 

momencie, gdy żeśmy rozmawiali z grupą mieszkańców, tą której przeszkadza to. Zamiast 

porozmawiać z nami wtedy była bardziej zainteresowana, żeby nagrywać nas na kamerze 

video. 

Radny Gminy Wiesław Muraczewski: Jeszcze raz podkreślam, jeżeli Pan zarzuca komuś 

nieprawdę niech Pan dokładnie sprawdzi co Pan zarzuca. Przed chwilą na tym forum 

powiedziałem, że kilkanaście osób podpisało się na tej liście, czy coś jest w tym kłamliwego? 

Zainteresowanych jest może trzy osoby, ale te kilkanaście osób podpisało się pod wnioskiem. 

Ale te same osoby podpisały się pod wnioskiem, aby pozwolić tej osobie wjeżdżać na tą 

posesję. Jeżeli Pan rozmawiał z tymi mieszkańcami zainteresowanymi, żeby wprowadzić ten 

znak, to czy na to spotkanie poprosił  Pan zainteresowaną, że mówi Pan, że nagrywała to 

spotkanie? 

Radny Gminy Adrian Łukowicz: Ja nie neguję tego ile osób się podpisało pod listą, więc proszę 

mnie uważnie słuchać. Ja zanegowałem to, że do nas do Radnych zwróciły się dwie osoby. To 

była większa grupa osób. To jest pierwsza sprawa. Druga sprawa my nie chcemy za Urząd 

Gminy podejmować decyzji. Ja nie czuję się nadal tutaj stroną. Ja tylko chcę ponieważ zabrał 

Pan głos, broniąc jednej strony, jednej mieszkanki, ja chcę broniąc innych mieszkańców tego 

osiedla. I to robię. A to nie jest kwestia taka, że ja mam przesądzić czy będzie ten wjazd czy 

nie. Natomiast odpowiadając na pytanie, czy ja zaprosiłem na to spotkanie tą mieszkankę – to 

my byliśmy zaproszeni przez mieszkańców na to spotkanie. To nie jest pytanie do mnie, nie 

my byliśmy organizatorami tego spotkania. I w momencie kiedy ta Pani już tam była, nie było 

żadnego problemu, żeby dołączyła do tego spotkania, bo ją zapraszaliśmy. Nie chciałbym brnąć 

dalej w tą sytuację, bo ja nie poczuwam się stroną tutaj. To nie jest kwestia taka, że mi zależy 

na jednym czy na drugim rozwiązaniu. Ale jak już mówimy o tej życzliwości sąsiedzkiej, o tej 

życzliwości ludzkiej, na co Pan wskazywał, to zwróćmy uwagę na problemy pozostałych 

mieszkańców, bo z czegoś to się wzięło, że przyszli i mają problem. Nie jesteśmy już wsią, w 

której mieszka niecałe sto osób i ten kto mieszka dłużej ma lepsze relacje z władzami, czy z 

Radnymi. Jest to już duża miejscowość w tej chwili, warunki życia społecznego się zmieniły. 

Dziękuję. 

Radna Gminy Anna Trojanowska-Zochniak: Mi się wydaje, że konflikt sąsiedzki przeniósł się 

na tą salę, albo się przenosi. Ja bym chciała zaproponować, bo sytuacja nie jest dla mnie 

jednoznaczna, że może Gmina byłaby w roli mediatora tego konfliktu sąsiedzkiego, bo zawsze 

można coś ustalić, i jakiś kompromis w ramach życia społecznego razem wypracować. Więc ja 

mam taką propozycję, że może przedstawiciel Gminy spotkałby się z jedną i drugą stroną, 

wystąpił w roli mediatora, gdzie ustali się zasady współżycia społecznego, które będą 

odpowiadały i jednej i drugiej stronie. Dziękuję. 

Radna Gminy Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Mnie jest bardzo przykro słuchać tego co w tej 

chwili dzieje się na tej sali, ponieważ uważam, że Radny jest osobą, która powinna łączyć 

mieszkańców i dla mnie podział na starych mieszkańców Gminy i nowych to jest segregacja. 

Kto decyduje się mieszkać w tej Gminie, jest mieszkańcem tej Gminy. Meritum sprawy jest 

skarga na bezczynność Gminy, i jak tu słyszymy bezczynności takiej nie ma. Natomiast 

problem jest zupełnie inny, to o czym powiedziała moja koleżanka z Bielan. Ja mam tylko takie 

pytanie, czy działalność gospodarcza jest zarejestrowana na ten adres? Jeżeli działalność jest 

zarejestrowana na ten adres to wiadomo, jeżeli to są przewozy, usługi transportowe, no to siłą 

rzeczy odbywa się w tym miejscu. To co powiedziała moja przedmówczyni, Radni powinni 



włączyć się, żeby rozwiązać tą sprawę. Myślę, że wzajemnych złośliwości dosyć, empatia i 

szacunek dla drugiego człowieka, a także jeżeli ktoś ma zarejestrowaną działalność na tej ulicy 

to mieszkańcy, którzy się przeprowadzają na tą ulicę doskonale wiedzą, że coś takiego jest. To, 

co powiedziała Pani Zochniak jest słuszne, przestańmy dzielić mieszkańców, bądźmy tą taką 

dobrą siłą, która motywuje do wspólnej pracy i do tego, żeby panowała zgoda. 

Kierownik referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas: Chciałem wyjaśnić 

dlaczego tak jest. Oczywiście wszyscy Państwo macie rację, my jesteśmy od tego, aby ludzi 

łączyć, a nie dzielić. Były również rozmowy z jedną i z drugą stroną. Tak naprawdę zgodnie z 

przepisami ten autobus nie może tam jeździć. My nie możemy podjąć innej decyzji, jak tylko 

taką. Nawet jeżeli zebranie wiejskie uchwali, że będzie mógł tam jeździć autobus to on nie 

będzie mógł, ze względu na przepisy, nie ma tam chodnika. Chyba, że zmodernizujemy tą drogę 

Starostwo Powiatowe wyrazi zgodę. My jako Gmina tylko opiniujemy i wysyłamy naszą prośbę 

do Starostwa Powiatowego, a Starostwo jest organem, który zatwierdza to, a żeby to 

zatwierdzić musi mieć warunki. Nie ma sensu chyba dalej dyskutować o tym temacie, bo ten 

temat nie będzie inaczej załatwiony. My musimy też kierować się tym, że po to Państwo 

uchwalacie miejscowe plany, żeby ich przestrzegać. To jest prawo miejscowe. Jeżeli 

uchwaliliśmy, że jest to mieszkaniówka, to nie może tam być działalności gospodarczej. Nie 

możemy na to pozwolić, że ktoś będzie prowadząc działalność gospodarczą przyjeżdżać swoim 

tirem na osiedle. Ta osoba, która posiada ten transport, jak tłumaczyłem tej Pani, powinna mieć 

swoją bazę. Ja rozumiem, że jest chęć parkowania koło domu, wtedy się nie płaci wyższych 

podatków za tereny przeznaczone pod takie usługi. Ale musimy tutaj jednak przestrzegać 

prawa, jeżeli chodzi o prawo miejscowe i miejscowy plan zagospodarowania.  

Radny Gminy Adam Raś: Powiem tak, dzisiaj rozmawiamy o ulicy w Wysokiej, pewnie ten 

problem jakoś rozwiążemy. Ale zabolały mnie bardzo słowa Pana Radnego Adriana 

Łukowicza, że kiedyś mieszkało tam sto osób, teraz mieszka kilka tysięcy. Ja nie rozumiem czy 

tzn., że te sto osób musi się podporządkować większości? Każdy kto się tam przeprowadzał, 

budował miał na myśli to, że będzie mieszkał na wsi. Takich miejscowości w naszej gminie 

jest coraz to więcej. I takich problemów będzie więcej. Nowi mieszkańcy, którzy szukają 

działek na wsi myślą, że będą mieli spokój. Dzisiaj już im przeszkadza pianie koguta, że rolnik 

o którejś tam wyjeżdża. I tak jak Pan tu powiedział te sto osób nie ma dzisiaj głosu, bo jest nas 

cztery tysiące. Ja na pewno wstrzymam się od głosu, jaka by nie była decyzja. 

Radny Gminy Adrian Łukowicz: Drogi kolego Radny Rasiu, żałuję, że ból kolegę ściska, nie 

powinien, nie chcę się tu już ustosunkowywać do reszty wypowiedzi radnego. Natomiast cieszę 

się, że mamy kompetentne osoby w Urzędzie Gminy, że bardzo fajnie tutaj wytłumaczyły 

problem, dla mnie jest on jasny.  

Przewodniczący Rady Henryk Łoposzko: Myślę, że powinniśmy rozgraniczyć tutaj jedno. 

Mówimy o skardze na bezczynność, a zarazem rozwinęliśmy temat, który jest bardzo 

poważnym tematem i na pewno wymaga posiedzenia, przynajmniej wspólnej komisji nas 

wszystkich dlatego, że ten problem narasta wśród mieszkańców, ten podział, o którym 

wspominaliście tu Państwo wcześniej, podział w sensie takim starzy mieszkańcy, nowi 

mieszkańcy. Te konflikty narastają. Robią się dwie strony barykady. Zaczynają się robić 

barykady między tymi mieszkańcami, którzy mieszkają od lat, a tymi napływowymi, których 

oczekiwania rozmijają się z oczekiwaniami tych mieszkańców zamieszkałych od lat. I rodzą 

się konflikty. To wymaga przemyśleń i z naszej strony szukania też rozwiązań, które będą 

łączyć, a nie dzielić, bo na razie po spotkaniach sygnały, które do mnie docierają, robią się dwie 

strony konfliktu. Chciałbym, żebyśmy szli w kierunku takim, żeby nie robić podziałów, i te 

barykady nie rosły, bo one na razie rosną. I abyśmy zmierzali ku końcowi tej dyskusji, a 

zarazem powinniśmy dążyć do takiego spotkania, na którym wspólnie poszukamy rozwiązań.  

Radna Gminy Elżbieta Regulska:  Chciałam nawiązać do tego, że tutaj się kłania ustawa o 

działalności gospodarczej, chociaż to nie w naszych kompetencjach, bo tych co wydają 



pozwolenia na prowadzenie działalności. Oczywiście Państwo zarejestrowali sobie firmę w 

mieszkaniu, transportowo-usługową, nikt ich nie pyta , gdzie oni te samochody będą trzymać. 

Mieli takie prawo i sobie zarejestrowali. Rodzi to konflikty, ale proszę Państwa, mamy takich 

przykładów sporo na terenie Gminy Kobierzyce, chociaż przypomnijcie sobie wyrok dot. 

świetlicy i budowaniu ekranu w Owsiance. Gmina się rozrasta, dużo mieszkańców 

napływowych, każdy ma jakieś oczekiwania, ale myślę, że tak jak Pan Przewodniczący 

powiedział, i niektóre osoby, trzeba trochę głos rozsądku zachować i powinniśmy jakieś 

wspólne stanowisko zająć tutaj. Po jakiś konsultacjach wzajemnych, żeby do tych spraw 

podchodzić nie czy po tej stronie, czy po tej, tylko, żeby wypośrodkować dla dobra ogółu. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Proszę Państwa jako, że jest to skarga na bezczynność Wójta, 

są tu dwa aspekty tematu. Pierwszy to jest postępowanie Urzędu Gminy, i to dotyczy tego 

rozpatrzenia. Więc jak Państwo wiecie nie było tutaj zaniedbań, na wszystkie pytania, wnioski, 

które były składane były odpowiedzi, więc tutaj bezczynności nie ma. Ale to jest chyba 

najmniejszy problem, bo problem dopiero będzie i nie tylko tutaj. Są dwa aspekty przepisy 

odnoszące się do miejscowych planów i życie. Jaka by nie była decyzja podjęta przez Wójta 

będzie oprotestowania obojętnie przez którą stronę. Jak Państwo widzą podpisują się ludzie pod 

czymś o czym nie wiedzą. Tematy dopiero wyjdą, konflikty społeczne dopiero zaczną narastać, 

do mnie te konflikty docierają. W większości są to sprawy sądowe, które się ciągną latami, 

nieraz  o tak błahe sprawy, że mi się nie mieści w głowie, że można być tak zawistnym, i ciągnąc 

temat, gdzie tak naprawdę nie ma tematu. Wystarczy zgoda dwóch stron i temat załatwiony. 

Konflikty musimy rozwiązywać na zasadzie rozmów dwóch stron, i jakiegoś kompromisu. 

Mam dylemat w tej chwili jak postąpić w tym temacie, to jest przykład z Wysokiej. Trzeba do 

jakiegoś kompromisu dojść, rozmawiać, rozmawiać i jeszcze raz rozmawiać. Ja też zachęcam 

do takiej dyskusji głębszej, czy na forum całej rady, czy też Komisji, Rolnictwa zwłaszcza, nad 

tym tematem, jak to rozwiązać. Wiemy jak żyjemy, żyjemy tu gdzie ten rozwój jest bardzo 

intensywny, mamy tutaj duży przemysł, mamy, mamy ruch, ale coś za coś, za tym idą podatki, 

miejsca pracy itd. To jest problem naszej Gminy, który będzie narastał i musimy zastanowić 

się jak postępować. Czy ta Rada jeszcze, czy następne będą mieli ten temat rozwiązania 

konfliktów społecznych. Podejmiecie Państwo jedną uchwałę, a temat pozostaje. Spotkajmy 

się, dyskutujmy nad tym, może dojdziemy do jakiegoś kompromisu. Ja chciałbym stworzyć 

warunki w jakimś konsensusie, w jakiejś zgodzie. I tego nam wszystkim życzę.  

Radna Gminy Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Decyzje administracyjne nic tu nie zrobią, to 

musi być dobra wola, musi się znaleźć jakiś lider, który wytłumaczy, który przykładem 

dobrym da jakiś przykład do działania.  

Przewodniczący rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Myślę, że dużo powiedzieliśmy w 

temacie, ale powinniśmy do tematu wrócić. Zamykam dyskusję, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w prawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy w zakresie 

bezczynność organu w postępowaniu wydania zgody na wjazd pojazdem pomimo 

obowiązującego zakazu wjazdu dla autobusów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 



Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Zawisza 

 

34. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma, dziękuję. 

 

35. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Odpowiedzi zostały wysłane. 

 

36. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radny Radosław Jankiewicz: Jedno krótkie pytanie, sprawa oświetlenia Radosnej? Na jakim 

to jest etapie, i kiedy można się spodziewać poprawy w tym zakresie? Dziękuję. 

Kierownik Referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi.  

Radny Wiesław Muraczewski: Ja podobnie, składałem podobny wniosek o doświetlenie 

przejścia dla pieszych na ul. Przystankowej, podobnie na ul. Pszennej. 

Kierownik Referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi. 

Radna Gminy Elzbieta Regulska: Ja składałam kiedyś pismo do Gminy, żeby wystąpiła do 

Powiatu o poprawienie bezpieczeństwa tam w sprawie tego lustra na Klecińskiej, chciałam 

zapytać czy nie przyszła jakaś odpowiedź? 

Kierownik Referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi. 

Radna Gminy Elżbieta Regulska: panie Wójcie, czy Pan przewiduje rozpatrzenie takich 

wniosków, które składają mieszkańcy jako zmianę studium, przekwalifikowanie gruntów? 

Wójt Gminy Ryszard pacholik udzielił odpowiedzi. 

Z-ca Wójta Gminy Piotr Kopeć omówił temat. 

Radny Gminy Wiesław Szwed: Mam pytanie również w zakresie oświetlenia, chodzi mi o 

okręg między ul. Sportową a torami kolejowymi, ul. Lawendowa, Tymiankowa, na jakim to 

jest etapie? 

Kierownik Referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi. 

Radny Gminy Adrian Łukowicz: Chce powiedzieć o wylocie z naszej Gminy w kierunku 

Wrocławia,  tym dot. ul. Radosnej, Ołtaszyńskiej. Czy może były przez te dwa miesiące 

jakieś rozmowy z miastem Wrocław, magistratem jak można by było rozwiązać ten problem 

tych 300 metrów? 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć udzielił odpowiedzi. 

Radny Gminy Czesław Stadnik: Czy w tym procesie wymiany lamp jest również ujęta ul. 

Tyniecka w Domasławiu? 

Kierownik Referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi.  

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił temat. 

Z-ca Wójta Gminy Piotr Kopeć omówił temat. 

Radny Gminy Adrian Łukowicz oraz Radny Gminy Radosław Jankiewicz zgłosili tematy 

związane z nakładkami na ulicach oraz oświetleniem. 

Z-ca Wójta Gminy Piotr Kopeć omówił temat. 

Kierownik Referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi. 

 

37. Wnioski i sprawy różne. 



Radny Gminy Adam Raś poruszył temat związany z remontem szkoły w Pustkowie 

Wilczkowskim. Podziękował Paniom radnym za podjęcie tematu. 

Radna Gminy Anna Zochniak poprosiła, aby przesłać jej jak będą gotowe odpowiedzi na 

pismo Pana Piotra Krawczyka. 

Radny Damian Wrona poruszył temat szkoły w Pustkowie Wilczkowskim. 

Radny Wiesław Muraczewski poruszył temat stanu dróg. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił temat. 

Kierownik Referatu Dróg, Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi. 

 

38. Komunikaty Przewodniczącego. 

 O terminie następnej sesji zostaniecie Państwo poinformowani. Chciałbym podziękować 

bardzo Pani dyrektor Agnieszcze Miza i jej pracownikom za udostępnienie tej sali  i 

przygotowanie do tego, abyśmy mogli tutaj bezpiecznie obradować.  

 

39. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zamykam  XXXIII Sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Dziękuję bardzo Pani Marii Okraszewskiej oraz Panu Krzysztofowi 

Kozłowskiemu za przygotowanie sesji. Dziękuję Pani Mecenas Monice Pacholskiej. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Raś (Ad Vocem) 

- Elżbieta Regulska 

- Czesław Stadnik 

- Damian Wrona (Ad Vocem) 

- Adrian Łukowicz 

- Anna Trojanowska-Zochniak 

- Damian Wrona (Ad Vocem) 

- Elżbieta Regulska 

- Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

- Ryszard Pacholik 

- Wiesław Szwed 

- Piotr Kopeć 

- Wiesław Szwed 

- Adam Raś 

- Wiesław Muraczewski 

- Wiesław Muraczewski 

- Piotr Kopeć 

- Adam Raś 

- Henryk Łoposzko 

- Maria Prodeus 

- Adam Raś 

- Piotr Kopeć 

- Adam Raś 

- Wiesław Szwed 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Wiesław Muraczewski 



- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Krzysztof Kmiecik 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Henryk Łoposzko 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Elżbieta Regulska 

- Grzegorz Maszka 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Elżbieta Regulska 

- Grzegorz Maszka 

- Piotr Kopeć 

- Wiesław Szwed 

- Adam Raś 

- Monika Pacholska 

- Robert Sala 

- Wiesław Muraczewski 

- Monika Pacholska 

- Adrian Łukowicz 

- Adam Raś 

- Adrian Łukowicz (Ad Vocem) 

- Adam Raś (Ad Vocem) 



- Adrian Łukowicz (Ad Vocem) 

- Wiesław Muraczewski 

- Adrian Łukowicz (Ad Vocem) 

- Wiesław Muraczewski 

- Adrian Łukowicz (Ad Vocem) 

- Wiesław Muraczewski 

- Anna Trojanowska-Zochniak 

- Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

- Piotr Ligas 

- Adam Raś 

- Adrian Łukowicz 

- Henryk Łoposzko 

- Elżbieta Regulska 

- Ryszard Pacholik 

- Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

- Radosław Jankiewicz 

- Piotr Ligas 

- Radosław Jankiewicz (Ad Vocem) 

- Wiesław Muraczewski 

- Piotr Ligas 

- Wiesław Muraczewski 

- Elżbieta Regulska 

- Ryszard Pacholik 

- Piotr Kopeć 

- Wiesław Szwed 

- Piotr Ligas 

- Adrian Łukowicz 

- Piotr Kopeć 

- Czesław Stadnik 

- Piotr Ligas 

- Czesław Stadnik 

- Piotr Kopeć 

- Czesław Stadnik 

- Ryszard Pacholik 

- Adrian Łukowicz (Ad Vocem) 

- Piotr Kopeć 

- Radosław Jankiewicz 

- Piotr Kopeć 

- Piotr Ligas 

- Anna Trojanowska-Zochniak 

- Damian Wrona 

- Adam Raś 

- Elżbieta Regulska 

- Damian Wrona 

- Adrian Łukowicz 

- Wiesław Muraczewski 

- Ryszard Pacholik 

- Piotr Ligas 

- Ryszard Pacholik 

- Ryszard Pacholik 



- Henryk Łoposzko 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Kobierzyce 

  

 

Przygotował(a): Maria Okraszewska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


